

Now that we've all introduced ourselves to the new members, let's get down to work.  
现在我们都已经向新的会员介绍了我们自己，让我们开始工作吧。

As the committee in charge of this year's tree-planting project, we have several items on our agenda.

因为委员会负责今年的植树计划，我们有几个项目在我们的议程上。

First, we have to review the budget.

首先，我们不得不回顾一下预算。

The president has informed me that the trustees have set aside \$3,000 for the purchase of trees and our environmental T-shirt sale netted a profit of \$1,500.

主席已经通知了我，受托人已经拨出 3000 美元来买树，而且我们的环保 T 恤销售赚到利润 1500 美元。

Second, we have to finalize the choice of trees.

第二，我们必须最后定下来所选择的树

As you know, we're working with Richardson's Nursery again this year since everyone seemed pleased with the work he did for us last year.

正如你们所知道的，我们今年再次与 Richardson 的苗圃共事，因为每个人似乎都对去年他为我们所做的工作感到满意。

Mr. Richardson has presented us with several choices within our price range that he thinks would meet our needs.

Richardson 先生已经向我们提供了几种在我们价格范围内的选择，并且他认为会满足我们的需求。

He's sent us pictures of the trees for us to look at, but he wanted me to tell you that we're welcome to visit the nursery if we want to see the trees themselves.

他给我们发了树的照片让我们看看，但是想让我告诉你们，如果我们想亲自去看看树的话，欢迎大家去参观苗圃。

Lastly, we need to plan some kind of ceremony to commemorate the planting.

最后，我们需要去策划某种仪式来纪念这次植树。

Several ideas, including a garden party of some sort, have been suggested.

几个想法，包括了一个某种形式的花园派对，已经被提出了。

So let's get on with it and **turn to** the first order of business.

那么让我们继续，并且开始第一个议程。